
Data przyjęcia protokołu: 31.03.2022 r.

ROP.0002.1.2022 

PROTOKÓŁ NR XXXV/22
XXXV SESJI ZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
Z DNIA 31 STYCZNIA 2022 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087 
Zielonki) oraz w trybie zdalnym (za pomocą środków komunikacji elektronicznej) tj. trybie hybrydowym. Sesji 
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół sporządziła Beata 
Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności są załącznikami 
do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto o godz. 9:30, a zakończono o godz. 14:35 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

1. Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i prawomocność do 
podejmowania uchwał i otworzył XXXV sesję Rady Gminy Zielonki kadencji 2018-2023. Poinformował, że 
zaproszeni goście w osobach ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka oraz wicemarszałka województwa 
małopolskiego Łukasza Smółki nie mieli możliwości przyjazdu na niniejszą sesję RG.

2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:

3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji.
4. Informacja w zakresie inwestycji drogowych realizowanych w gminie Zielonki i okolicy przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Informacja w zakresie inwestycji drogowych realizowanych przez samorząd województwa 

małopolskiego na terenie gminy Zielonki. Wystąpienie zaproszonych gości.
6. Sprawozdania z prac komisji.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) przyjęcia rezolucji dotyczącej wezwania Poczty Polskiej S.A. do terminowej obsługi mieszkańców 

Gminy Zielonki,
2) petycji złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli,
3) przyjęcia zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zielonki,
4) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego 

transportu zbiorowego,
5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w 2022 roku; (dot. DP 2156K),
6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w 2022 roku; (dot. DP 2151K),
7) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z 

przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży 
Pożarnej w Krakowie,

8) przekazania środków finansowych dla Policji.
8. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
10. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, wobec ich braku przedłożył wniosek 
ws. zmiany porządku obrad poprzez wykreślenie punktów nr 4 i 5.Głosowano w sprawie:
wniosek Przewodniczącego M. Golanko w sprawie zmiany porządku obrad poprzez wykreślenie punktów nr 
4 i 5
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
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Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Zofia Kot
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad jego przyjęciem zmienionego porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie porządku obrad wraz z przyjętymi zmianami
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Zofia Kot
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco:

3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) przyjęcia rezolucji dotyczącej wezwania Poczty Polskiej S.A. do terminowej obsługi mieszkańców 

Gminy Zielonki,
2) petycji złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli,
3) przyjęcia zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zielonki,
4) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego 

transportu zbiorowego,
5) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w 2022 roku; (dot. DP 2156K),
6) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 

Samorządowych w 2022 roku; (dot. DP 2151K),
7) przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z 

przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży 
Pożarnej w Krakowie,

8) przekazania środków finansowych dla Policji.
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXXIII sesji.
Przewodniczący M.Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu XXXII sesji, wobec ich braku 
zarządził głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu XXXIII sesji
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, 
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Renata Kosno, Zofia Kot
Radna Z. Kot zgłosiła brak możliwości zagłosowania.

Protokół XXXIII sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer XXXIII/21.
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.

W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu 
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międzysesyjnego.

1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.01.

Wiceprzewodnicząca M. Gadzik-Wójcik zapytała jakie zostały wytypowane inwestycje drogowe do 
dofinansowania w ramach programu Polski Ład. Przewodniczący K. Gaweł powiedział, że zostały 
wytypowane przez wójta następujące inwestycje: droga między Batowicami, a Dziekanowicami tj. ulica 
Wspólna, potem główna droga przez Dziekanowice, również wytypowana do dofinansowania w ramach 
programu miejscowości „po-pgrowskie, kolejna inwestycja droga Leśna/Zagaje w Bibicach, kolejna 
inwestycja ulica Rzyczyska/Jurajska w Zielonkach i Pękowicach, kolejna droga  C3 i Bosutów, ostatnia 
inwestycja Garliczka/Owczary.

3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik - sprawozdanie 
z posiedzenia w dn. 24.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka – 

sprawozdanie z posiedzenia w dn. 27.01.
Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

5. Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej K. Lepiarczyk - sprawozdanie z posiedzenia w 
dn. 27.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
6. Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju M. Listoś - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 25.01.

Radna R. Toft zwróciła się z pytaniem, czy jest plan z wyszczególnieniem poszczególnych miejscowości do 
dalszych prac w komisji. Przewodnicząca M. Listoś powiedziała, że zgodnie z planem analizowane są 
miejscowości położone od wschodniej strony gminy tj. Batowice, Dziekanowice, Węgrzce, Bibice. 
Analizowane są miejscowości położone wzdłuż osi POK-u ze względu na podobną problematykę. W dalszej 
kolejności będą to miejscowości położone na północy gminy. Należy śledzić zawiadomienia o zwołaniu 
komisji, biuro rady każdorazowo zaprasza na posiedzenia sołtysów poszczególnych miejscowości.

7. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej R. Toft - sprawozdanie z posiedzenia w dn. 28.01.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.
8. Przewodniczący M. Golanko zarządził 2 min. przerwy technicznej z uwagi na brak możliwości 

połączenia się przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnej Z. Kot. Po przerwie 
poinformował, że przewodnicząca komisji jest w drodze do urzędu i przedłoży sprawozdanie, 
natomiast pokrótce powiedział, że przedmiotem obrad w dn. 21.01 br. była analiza petycji Fundacji 
im. Nikoli Tesli z dnia 20 grudnia 2021 r. dot. podjęcia przez radę gminy uchwał związanych z 
COVID-19. Komisja uznała, że należy rozpatrzyć petycję negatywnie i odmówić podjęcia 
przedmiotowych uchwał i wypracowała projekt uchwały w sprawie petycji, który jest przedmiotem 
dzisiejszych obrad.

Nie zgłoszono żadnych pytań ani uwag do sprawozdania.

Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 
Gminy Zielonki.

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) uchwała w sprawie przyjęcia rezolucji dotyczącej wezwania Poczty Polskiej S.A. do 
terminowej obsługi mieszkańców Gminy Zielonki.

Wójt omówił projekt uchwały. Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił uwagę, że po jego wystąpieniu na 
sesji grudniowej o powzięcie kroków wobec braku terminowości w dostarczaniu korespondencji przez 
pocztę, nastąpiła zauważalna poprawa, ponieważ zostały doręczone zbiorczo pisma mieszkańcom, m.in. z 
listopada i grudnia. Stąd wydaje się, że podjęcie przedmiotowej rezolucji jest niezbędne. Radny K. 
Krzyworzeka również zauważył pozytywną zmianę, identycznie otrzymał zaległe listy jednorazowo od 
nieznanego mu listonosza, odczuwalne jest uruchomienie dodatkowych zasobów na poczcie, jakkolwiek 
popiera inicjatywę rezolucji by uniknąć takich sytuacji w przyszłości. Radny T. Łysek powiedział, że od jesieni 
ubiegłego roku mieszkańcy nie otrzymywali na czas pism, zapytał ile kosztuje gminę wysłanie listu 
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poleconego. Wójt powiedział, że Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego udzieli precyzyjnie 
odpowiedzi, ponieważ obsługiwał przetarg na obsługę gminy w zakresie poczty polskiej. Kierownik R. 
Krawczyk poinformował, że w poprzednim roku list polecony kosztował gminę 8,52 zł. Wójt dopytał o kwotę 
globalną za cały poprzedni rok. Kierownik poinformował, że szacowana kwota do przetargu na rok 2022 
wynosiła ponad 400 tys. zł. Natomiast w zakresie wydatków roku ubiegłego nie posiada jeszcze takiego 
podsumowania, sprawdzi i przekaże tą informację w części sprawy bieżące. Radna R. Toft zauważyła, że 
jednym z powodów nieterminowego dostarczania korespondencji może być zlikwidowanie zbiorczych 
skrzynek odbiorczych, przy jednoczesnym nie zwiększeniu zatrudnienia pracowników na poczcie. Wójt 
podsumował, że poczta musi poddać analizie stan zatrudnienia listonoszy. Wiceprzewodniczący K. Olawski 
zaproponował umieszczenie treści rezolucji w aktualnościach strony internetowej gminy. Radny D. Dragosz 
potwierdził, będąc pracownikiem poczty polskiej, że po złożeniu skargi Wójta został wdrożony program 
naprawczy i zostało zatrudnionych kilku listonoszy. Poparł podjęcie rezolucji.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia rezolucji dotyczącej wezwania Poczty Polskiej S.A. do terminowej obsługi mieszkańców Gminy 
Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/1/2022)

2) uchwała w sprawie petycji złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji   Skarg, Wniosków i Petycji   - 5 głosów   
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Przewodniczący powiedział, że autor petycji zwrócił 
się o podjęcie przez radę uchwał o treści: „1. Wydanie zakazu stosowania „maseczek ochronnych”na terenie 
podległych miejscowości ponieważ stanowią poważne zagrożenie dla życia zdrowia ludzi oraz wydanie 
komunikatów w Mediach o szkodliwości maseczek. 2. Wydanie zakazu stosowania Kwarantann i izolacji 
medycznej ponieważ są to działania surowo karane. 3. Wydanie zakazu stosowania „szczepionek” mRNA 
(wszystkich producentów) ponieważ te szczepionki są Bronią Biologiczno-Chemiczną a zaszczepione osoby 
bez pomocy medycznej umrą w okresie najbliższych kilku lat”.

W międzyczasie weszła na salę obrad przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Z. Kot i 
została poproszona o przedłożenie sprawozdania z prac komisji w tym zakresie. Radna również omówiła 
projekt uchwały wypracowany przez komisję.

Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił uwagę na konstrukcję uchwały, iż głosując „za” rada rozstrzyga o 
negatywnym jej rozpatrzeniu i odmawia podjęcia wskazanych przez autora uchwał. Radny P. Podleśny 
kategorycznie negatywnie wypowiedział się ws. intencji autora petycji. Przewodniczący M. Golanko 
podkreślił, że wielokrotnie zarówno radni, jak i wójt odnosili się do konieczności stosowania się do zasad w 
dobie pandemii, w tym szczepień. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
petycji złożonej przez Fundację im. Nikoli Tesli
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/2/2022)

3) uchwała w sprawie przyjęcia zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
na terenie Gminy Zielonki;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Dyrektor PUK w Zielonkach M. Synowiec omówił projekt uchwały i treść autopoprawki. Nie było pytań ani 
uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmiany regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia 
Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof Lepiarczyk, 
Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Renata Kosno
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia zmiany regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Zielonki wraz z 
autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/3/2022)

4) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie 
organizacji lokalnego transportu zbiorowego.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały.

Radny P. Podleśny powiedział, że na posiedzeniu Komisji Infrastruktury zgłosił wniosek, aby Wójt na etapie 
projektu porozumienia wprowadził zapis chroniący mieszkańców gminy Zielonki, by opłaty były takie same 
jak dla mieszkańców pozostałych gmin objętych tym porozumieniem, a w zasadzie by nie były wyższe. 
Dodał to w kontekście dysproporcji cen biletów mieszkańców Krakowa w zorganizowanym transporcie. Wójt 
powiedział, że postara się zrealizować ten wniosek, zgodził się, że ceny biletów powinny być jednakowe dla 
wszystkich pasażerów. Radna R. Toft przypomniała, że dysproporcje dotyczyły mieszkańców Krakowa i 
mieszkańców aglomeracji. W tym przedsięwzięciu pasażerowie są wyłącznie aglomeracyjni, stąd nie wydaje 
się by zapis miał zastosowanie. Radny P. Podleśny podkreślił, że chodzi o dopilnowanie by operator nie 
przeniósł tej praktyki na grunt aglomeracji.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transportu 
zbiorowego
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
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Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/4/2022)

5) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację 
zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2022 roku.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały w zakresie DP 2156K. Nie było 
pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w 2022 roku
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/5/2022)

6) uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację 
zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2022 roku.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 5 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”

Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały i treść autopoprawki w zak-resie 
DP 2151K. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie autopoprawkę.
Głosowano w sprawie:
autopoprawka do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na 
realizację zadania w ramach Inicjatyw Samorządowych w 2022 roku 
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Autopoprawka została przyjęta.
Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krakowskiemu na realizację zadania w ramach Inicjatyw 
Samorządowych w 2022 roku wraz z autopoprawką
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/6/2022)

7) uchwała w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej 
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Straży Pożarnej z przeznaczeniem na pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie.

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 5 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, 
Niskiej Emisji i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”,

Wójt omówił projekt uchwały. Nie było pytań ani uwag do projektu uchwały.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na 
pokrycie kosztów funkcjonowania Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie
Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Tadeusz Łysek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, 
Aneta Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr XXXV/7/2022)

8) uchwała w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 0 
głosów „wstrzymujących się”

Wójt omówił projekt uchwały. Radny T. Łysek wyraził swoje wątpliwości w zakresie przeznaczania środków 
budżetowych na finansowanie płatnych patroli tj. działania, które mają swoje finansowanie ze środków 
skarbu państwa. Radny zwracał uwagę na bardzo napięty budżet gminy na rok 2022. Podkreślił, że 
dofinansowanie innych jednostek samorządu nie pozwala na realizację zadań przez gminę w takim zakresie 
jakiego by oczekiwał. Wójt zwracał uwagę, że bez pomocy policji gmina nie może realizować pewnych 
zadań, podał przykłady kontroli w zakresie realizacji programu czyste powietrze, kontroli spalania odpadów 
w piecach, kontrole dronami. Kluczową kwestią w tych kontrolach jest fakt, że patrol policji posiada 
uprawnienia do nakładania mandatów oraz kierowania wniosków o ukaranie do sądu. Podkreślił, że 
pozbawienie się tych uprawnień, to pozbawienie się możliwości skutecznej kontroli. Radna A. Leginowicz 
zasugerowała zmaksymalizować efektywność pracy policji, zredukować do minimum pracę, którą mogą 
wykonywać stowarzyszenia, czy inni specjaliści. Wójt przypomniał o możliwościach egzekucji policjantów, 
których stowarzyszenia, fundacje nie posiadają. Wiceprzewodniczący K. Olawski zwrócił uwagę, że płatne 
patrole polegają na zapewnieniu dodatkowej pracy policji do realizacji zadań gminy.

Przewodniczący M. Golanko poddał pod głosowanie projekt uchwały
Głosowano w sprawie:
przekazania środków finansowych dla Policji
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata 
Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Krzysztof 
Lepiarczyk, Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta 
Szablowska, Romana Toft, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tadeusz Łysek
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr XXXV/8/2022)

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym od 30 grudnia 2021 
roku do 31 stycznia 2022 roku.

 30 grudnia 2021 roku odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Korzkiew.

 3 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Biblioteki Publicznej w Zielonkach 
Panem Mariuszem Zielińskim dotyczące projektu nowej biblioteki.

 4 stycznia br. odbyłem spotkanie z Zastępcą Komendanta Państwowej Straży Pożarnej P. A. Kielin 
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podczas którego, dyskutowano na temat funkcjonowania Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 
Gminy Zielonki.

 4 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z prezesami klubów sportowych z terenu Gminy Zielonki, 
na którym podpisano umowy dotyczące przyznania wsparcia finansowego na realizację zadań z 
zakresu sprzyjania rozwoju sportu w 2022 roku. Zgodnie z zarządzeniem nr 326/2021 z 30 grudnia 
2021 roku 7 klubów sportowych z terenu gminy Zielonki otrzymało wsparcie w łącznej wysokości 531 
130,00 zł. Klub Sportowy Towarzystwo Sportowe “Węgrzce” otrzymał 163 130 zł, Ludowy Klub 
Sportowy “Zieleńczanka” Zielonki – 161 000 zł; Klub Sportowy “Bibiczanka” Bibice – 145 000 zł; Klub 
Tańca Sportowego „Liderki” – 20 000 zł; Krakowska Akademia Sportu – 18 000 zł; Gminny 
Młodzieżowy Klub Sportowy ,,ZIELONKI” – 12 000 zł oraz Uczniowski Klub Sportowy ,,Korzkiew” – 
12 000 zł.

 6 stycznia br. Fundacja Pro Musica Nova zorganizowała koncert noworoczny Orkiestry Dętej z 
Korzkwi. Koncert odbył się w budynku wielofunkcyjnym „Dolina Owczar” w Owczarach. Na 
organizację imprezy Fundacja uzyskała wsparcie finansowe z budżetu Gminy Zielonki w wysokości 6 
000,00 zł.

 8 stycznia br. sołtys Sołectwa Brzozówka Pani E. Cich wraz z radą sołecką i Kołem Gospodyń 
Wiejskich „Przyjaciele Brzozówki” zorganizowali tradycyjne spotkanie opłatkowe dla mieszkańców 
sołectwa. 

 9 stycznia br. w kościele Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Bibicach odbył się koncert 
w wykonaniu chóru Psallite Deo.

 10 stycznia br. odbyłem spotkanie z dyrektorem Szkoły Podstawowej w Korzkwi z siedzibą 
w Przybysławicach Panią Reginą Styn, zastępcą dyrektora Panem P. Grabką oraz prezesem firmy 
pn. ATA Spółka Akcyjna, wyłonionej w przetargu na wykonanie usług przygotowania całodziennego 
wyżywienia dla dzieci uczęszczających do Publicznego Przedszkola w Przybysławicach, 
wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Przybysławicach na zasadach 
cateringowych wraz z zapewnieniem żywienia uczniów Szkoły Podstawowej. Podczas spotkania 
dokonano uzgodnień związanych z wynajmem lokali gastronomicznych w placówce oraz stawek 
żywieniowych.

 10 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z Dyrektorem Centrum Kultury Promocji i Rekreacji w 
Zielonkach Panem M. Płachtą. Dyskutowano nt. zaplanowanych do realizacji zadań w 2022 roku.

 12 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie z przedstawicielami firm prawniczych 
reprezentujących interesy Gminy oraz audytorem wewnętrznym Urzędu Gminy Zielonki podczas 
którego, dyskutowano na temat możliwości rozszerzenia zakresu dla zadania pn. wykonanie 
wielobranżowej dokumentacji projektowej dla inwestycji – „Budowa budynku Biblioteki Publicznej i 
Izby Regionalnej wraz z infrastrukturą techniczną, zlokalizowanego w Zielonkach, dz. nr 927/88” w 
ramach rozstrzygniętego już przetargu nieograniczonego.

 12 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z doradcą podatkowym podczas którego, przedstawione 
zostały możliwości odzyskania podatku VAT od wydatków inwestycyjnych dla nowo tworzonej 
jednostki OSIR w Korzkwi.

 12 stycznia br. w Centrum Integracji Społecznej w Zielonkach zorganizowane zostało się spotkanie 
Gminnej Rady Seniorów.

 14 stycznia br. uczestniczyłem w posiedzeniu Komitetu Sterującego funkcjonującego w ramach 
Porozumienia w sprawie ustalania zasad dotyczących planowania, organizowania i finansowania 
zintegrowanego publicznego transportu zbiorowego w Metropolii Krakowskiej. Podczas spotkania 
uzgadniano filary/zasady na potrzeby założeń uchwały ws. wprowadzenia integracji taryfowo-
biletowej w publicznym transporcie zbiorowym w Metropolii Krakowskiej. 

 15 stycznia br. uczestniczyłem w uroczystym otwarciu wystawy fotograficznej Pana Ryszarda Cabały 
zatytułowanej „Krajobraz – ludzie – kultura. Plenery Izby Regionalnej w Zielonkach 2016-2021”.

 17 stycznia br. odbyłem spotkanie z Dyrektorem Pogotowia Ratunkowego w Krakowie Panią  M. 
Popławską podczas którego, dyskutowano na temat warunków wynajmu pomieszczeń w Centrum 
Medycznym w Węgrzcach, w tym m.in. kwestii finansowych.

 18 stycznia br. uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Metropolia 
Krakowska. Dyskutowano m.in. nt. działań na rzecz poprawy jakości powietrza w 2022 roku; 
przyjęcia stanowiska Metropolii Krakowskiej w sprawie projektu ustawy o krakowskim związku 
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metropolitalnym „Krakowska Metropolia”; propozycji zmian dotyczących ilości i zakresu działania 
komisji tematycznych powołanych przez Walne Zebranie Członków. Przyjęto sprawozdanie z 
realizacji Rocznego Programu Prac Stowarzyszenia w 2021 roku.

 19 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu w Małopolskim Funduszu Rozwoju. Dyskusja dotyczyła 
min. możliwości i zakresu współpracy oraz wydatkowania środków finansowych.

 24 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie Dyrektorem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Zielonkach Panią Magdaleną Rajską podczas którego, omawiano m.in. zaplanowane zadania do 
realizacji przez GOPS w 2022 roku.

 24 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu Komisji Doraźnej Stowarzyszenia Metropolia Krakowska 
ds. Poprawy Jakości Powietrza. Podczas spotkania uzgodniono m.in. harmonogram spotkań na rok 
2022. Przedstawiciele gmin Metropolii Krakowskiej w odpowiedzi na informacje od Polskiej Spółki 
Gazownictwa (PSG) o braku możliwości realizacji nowych inwestycji do końca roku 2023 r. z uwagi 
na brak środków wystosowali do Premiera RP petycję o zwiększenie środków finansowych dla PSG 
na budowę przyłączy gazowych do budynków mieszkalnych. Brak tych środków zahamuje bowiem 
tempo wymiany kotłów bezklasowych i przekreśli szansę na poprawę jakości powietrza w Metropolii 
Krakowskiej! 

 25 stycznia br. odbyłem wewnętrzne spotkanie Dyrektorem Gminnego Zespołu Ekonomiczno – 
Administracyjnego Szkół Panią Anną Soblik. Dyskutowano nt. zaplanowanych do realizacji zadań 
GZEAS-u w 2022 roku.

 25 stycznia br. udzieliłem wywiadu stacji radiowej RMF FM dotyczącego przyłączy gazowych.

 26 stycznia br. uczestniczyłem w spotkaniu z przedstawicielami firmy Gülermak Sp. z o.o. Dyskusja 
dot. uzgodnienia zjazdu z drogi serwisowej w Batowicach.

 26 stycznia br. Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół Pani A. Soblik 
zorganizowała spotkanie dotyczące podziału środków na doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz 
ustalenia terminów rekrutacji na rok 2022/2023.

 27 stycznia br. przeprowadziłem spotkanie podczas którego, po raz kolejny omawiano koncepcję 
projektu budynku Biblioteki i Izby Regionalnej w Zielonkach. W spotkaniu uczestniczyli: Dyrektor 
Biblioteki Publicznej w Zielonkach M. Zieliński, wiceprzewodnicząca Rady Gminy Zielonki P. M. 
Gadzik-Wójcik, radna P. M. Listoś, kierownik ref. BU P. B. Lipień-Łysek oraz przedstawiciel firmy 
projektującej „projektygotowe.pl”.

W okresie sprawozdawczym odbyłem kilkanaście spotkań w indywidualnych sprawach mieszkańców.

INFORMACJE:
1. W związku ze wzrostem liczby osób zarażonych wirusem COVID-19 od dnia 25 stycznia 2022 roku 

do odwołania wyłączona została bezpośrednia obsługa mieszkańców w Urzędzie Gminy Zielonki. W 
trosce o zdrowie i bezpieczeństwo zachęcam do kontaktu z Urzędem Gminy Zielonki drogą 
elektroniczną i telefoniczną. Strony przyjmowane są po wcześniejszym uzgodnieniu wizyty 
telefonicznie.

2. Od 1 stycznia 2022 r. można ubiegać się o wypłatę dodatku osłonowego, które ma stanowić 
wsparcie dla najbardziej potrzebujących obywateli w pokryciu części kosztów energii oraz rosnących 
cen żywności. Zadanie jest realizowane przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Zielonkach.

3. W związku z licznymi zgłoszeniami związanymi z nieprawidłowym funkcjonowaniem Urzędu 
Pocztowego w Zielonkach i jego Filii w Węgrzcach wystosowałem oficjalną skargę do Prezesa 
Zarządu Poczty Polskiej S.A. w tej sprawie. Skarga przesłana została również do wiadomości 
Dyrektora Regionu Sieci Poczty Polskiej S.A. w Krakowie oraz Naczelnika Urzędu Pocztowego w 
Zielonkach, do których już wcześniej kierowano z Urzędu Gminy Zielonki zgłoszenia nieprawidłowej 
obsługi mieszkańców gminy, jednakże nie zostały wdrożone środki zaradcze, które pozwoliłyby na 
rozwiązanie problemu.

4. Zieloneckie Herody zajęły pierwsze miejsce w XXIV Małopolskim Przeglądzie Grup Kolędniczych 
„Herody 2022” w Chrzanowie. Dzięki zdobyciu pierwszego miejsca uzyskały nominację do udziału w 
jubileuszowym, 50. Góralskim Karnawale w Bukowinie Tatrzańskiej 12 lutego 2022 roku.

5. Referat Inwestycji Sieciowych Urzędu Gminy Zielonki informuje, że sieć kanalizacji sanitarnej 
wybudowana w miejscowości Bibice w ciągu ul. Leśnej została przekazana do eksploatacji. 
Zachęcamy wszystkich zainteresowanych mieszkańców do uzgadniania w siedzibie 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zielonkach Sp. z o. o. (32-086 Węgrzce, ul. Forteczna 3, 
fax/tel.: (12) 286-32-35, (12) 285-02-61) projektów przyłączy (tj. odcinków kanalizacji od granic 
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nieruchomości do instalacji wewnętrznych w budynkach) i przyłączanie swoich nieruchomości do 
gminnej sieci. Sieć kanalizacji sanitarnej w ul. Leśnej w Bibicach została wybudowana w ramach 
projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki – IV etap” przy współfinansowaniu 
przez Unię Europejską ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 
Infrastruktura i Środowisko.

6. Od 1 lipca 2021 r. został wprowadzony obowiązek złożenia deklaracji źródeł ciepła i spalania paliw w 
budynkach do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków. Deklarację musi złożyć właściciel, 
współwłaściciel bądź zarządca nieruchomości. Celem stworzenia Centralnej Ewidencji Emisyjności 
Budynków jest poprawa jakości powietrza. Termin złożenia deklaracji dla nowo powstałych 
budynków to 14 dni od uruchomienia źródła ciepła, a dla istniejących już budynków to 12 miesięcy 
od wprowadzenia obowiązku złożenia takiej deklaracji. Zachęcamy jednak, by nie czekać na ostatnią 
chwilę i wypełnić deklarację niezwłocznie. Deklarację można złożyć w formie elektronicznej przez 
internet wykorzystując Profil Zaufany oraz w wersji papierowej. Wypełnioną deklarację należy 
dostarczyć na adres Urzędu Gminy w Zielonkach osobiście lub za pomocą poczty.

7. Referat Niskiej Emisji i Odpadów informuje, iż zbiórka naturalnych choinek pozostałych po świętach, 
odbędzie się po raz ostatni w dniu 3 luty 2022 r. Mieszkańcy mogą dostarczyć choinki we własnym 
zakresie do wyznaczonych miejsc w poszczególnych sołectwach.

8. Starostwo Powiatowe w Krakowie informuje, że od 24 stycznia 2022 r. (poniedziałek) do odwołania 
porady nieodpłatnej pomocy prawnej oraz nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego świadczone 
będą wyłącznie za pomocą środków porozumiewania się na odległość (zdalnie). W celu umówienia 
się na zdalną poradę nieodpłatnej pomocy prawnej lub nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 
należy: zadzwonić pod numer telefonu 576-058-217 lub zarejestrować się elektronicznie.

Podjęto zarządzenia:
1. ZARZĄDZENIE NR 326/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 ROKU w 

sprawie przyznania wsparcia finansowego na realizację zadania własnego gminy Zielonki w zakresie 
sprzyjania rozwojowi sportu na rok 2022.

2. ZARZĄDZENIE NR 327/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 
2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Uchwałą Nr 
XXXIV/95/2021 Rady Gminy Zielonki z dnia 30 grudnia 2021 roku.

3. ZARZĄDZENIE NR 328/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie wykonania Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2022 rok oraz Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Zielonki.

4. ZARZĄDZENIE NR 329/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 roku w sprawie 
ustalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 
gminie na podstawie odrębnych ustaw na 2022 rok.

5. ZARZĄDZENIE NR 330/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI z dnia 30 GRUDNIA 2021 roku w sprawie 
ustalenia planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na 2022 rok.

6. ZARZĄDZENIE NR 331/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2021.

7. ZARZĄDZENIE NR 332/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 
2021, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2021, w związku z Zarządzeniem Nr 
331/2021 Wójta Gminy Zielonki z dnia 31 grudnia 2021 roku.

8. ZARZĄDZENIE NR 333/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 
2021 w związku z decyzjami kierowników jednostek organizacyjnych Gminy.

9. ZARZĄDZENIE NR 334/2021 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 31 GRUDNIA 2021 ROKU w 
sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.

10. ZARZĄDZENIE NR 1/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie: ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki położonej w obrębie 
Węgrzce, gminie Zielonki, przeznaczonej do sprzedaży.

11. ZARZĄDZENIE NR 2/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 12 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości komunalnej Gminy Zielonki, położonej w obrębie Bibice, 
przeznaczonej do dzierżawy.

12. ZARZĄDZENIE NR 3/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie: zmiany Zarządzenia nr 205 z dnia 9 października 2020 roku w sprawie powołania Dyrektora 
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Centrum Kultury, Promocji i Rekreacji w Zielonkach.
13. ZARZĄDZENIE NR 4/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 STYCZNIA 2022 ROKU w 

sprawie: zmiany Zarządzenia nr 129/2017 Wójta Gminy Zielonki z dnia 19 maja 2017 w sprawie 
powołania Dyrektora Biblioteki Publicznej w Zielonkach.

14. ZARZĄDZENIE NR 5/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie: zmiany budżetu Gminy Zielonki na rok 2022.

15. ZARZĄDZENIE NR 6/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 stycznia ROKU w sprawie: zmiany 
zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy Zielonki na rok 2022, w związku z 
Zarządzeniem Nr 5/2022 Wójta Gminy Zielonki z dnia 14 stycznia 2022 roku.

16. ZARZĄDZENIE NR 7/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem prowadzącym jest 
gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

17. ZARZĄDZENIE NR 8/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 14 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem 
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2021/2022.

18. ZARZĄDZENIE NR 9/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 19 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie: zmiany Zarządzenia Nr 248/2021 z dnia 15 października 2021 r. zmienionego 
Zarządzeniem nr 282/2021 z dnia 19 listopada 2021 r. w sprawie zawarcia umowy przedwstępnej i 
umowy przyrzeczonej darowizny na rzecz Gminy Zielonki nieruchomości położonej w obrębie 
Zielonki, jednostce ewidencyjnej Zielonki.

19. ZARZĄDZENIE NR 10/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 24 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie: zapobiegania rozprzestrzeniania się wirusa SARS-CoV-2 (koronawirusa).

20. ZARZĄDZENIE NR 11/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie w sprawie terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania 
uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów do publicznych przedszkoli i oddziałów 
przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym jest 
gmina Zielonki oraz przedszkoli niepublicznych wyłonionych w otwartym konkursie ofert, na rok 
szkolny 2022/2023.

21. ZARZĄDZENIE NR 12/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, 
w tym terminów składania dokumentów do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla 
których organem prowadzącym jest gmina, na rok szkolny 2022/2023.

22. ZARZĄDZENIE NR 13/2022 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 26 STYCZNIA 2022 ROKU w 
sprawie  w sprawie ustalenia w roku 2022 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
dla nauczycieli, szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę Zielonki oraz specjalności i form 
kształcenia, na które dofinansowanie ma być przyznane i maksymalnej kwoty dofinansowania do 
opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli.

Pytania radnych do sprawozdania:

Radny P. Podleśny zapytał o wypracowane z dyrekcjami stanowisko w kwestii dostarczania posiłków do 
szkół, jak również ile dzieci spełnia ustawowe kryteria darmowego żywienia w szkołach gminy Zielonki i jaka 
jest ich sytuacja podczas nauki w trybie zdalnym, gdy nie uczęszczają do szkoły. Wójt odpowiedział, że 
Dyrektorzy, w szkołach wprowadzili zasady żywienia dzieci. Posiłki dostarczane są zgodnie z kalkulacją, 
którą przedsiębiorcy przygotowali w oparciu o kwotę, którą można przeznaczyć na 1 posiłek oraz zapytanie 
przetargowe/przetarg organizowany przez Dyrektora Szkoły. Przedmiotowe kalkulacje nie zawierały min. 
kosztów dowozu posiłków indywidualnie do domu każdego dziecka stąd takie zadanie nie było realizowane.

Radny P. Podleśny powrócił do pytania o sytuację dzieci, na ile realizowany jest ustawowy obowiązek 
dokarmiania, biorąc pod uwagę, że rodzina może być dysfunkcyjna i dziecko zostaje pozbawione posiłku, 
gdy nie uczęszcza do szkoły. Czy zwracane są koszty rodzicom i są rozliczani z wydatków na żywność. 
Dyrektor GOPS-u M. Rajska powiedziała, że w sytuacji, gdy dziecko nie jest żywione w szkole, rodzic 
zwraca się do GOPS-u i wypłacany jest mu zasiłek celowy na dożywianie, podkreśliła, że dziecko nie jest 
pozostawione bez pomocy. Radny K. Krzyworzeka zapytał o plany związane z budową biblioteki w 
Zielonkach, zwrócił się z prośbą, że jeśli został ustalony harmonogram działań, to chciałby, żeby został 
przekazany do radnych przynajmniej z okręgu, którego zadanie dotyczy. Drugie pytanie dotyczyło 
możliwości wykorzystania przez gminę środków z Małopolskiego Funduszu Rozwoju. Kolejna wypowiedź 
radnego dotyczyła natomiast konieczności wsparcia przez Wójta, Radę Gminy, bądź też Komisję Ochrony 
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Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów inwestycji związanych z rozwojem sieci gazowej na terenie gminy oraz 
inicjatyw związanych z likwidacją „kopciuchów”. Wójt powiedział, że Metropolia Krakowska wystosowała 
petycję w imieniu wszystkich zrzeszonych gmin do premiera RP ws. braku podłączeń do sieci gazowej. W 
zakresie harmonogramu prac budowy biblioteki, został on zawarty w aneksie do umowy, do końca lutego br. 
nastąpi dogranie ostatecznej koncepcji. Z kolei do końca czerwca br. zostanie złożony wniosek o pozwolenie 
na budowę i do końca października/listopada zostanie przygotowana pełna dokumentacja budowlano-
wykonawcza z kosztorysami, przedmiarami robót na realizację tego zadania. W odpowiedzi na drugie 
pytanie, poinformował, że gmina może korzystać ze środków kredytowych wyłącznie na zadania 
inwestycyjne. Aktualnie nie widzi możliwości skorzystania przez gminę z kredytu na zadania, które mogłyby 
być finansowane z tego funduszu. Przyznał, że fundusz jako jednostka marszałkowska jest cennym 
partnerem samorządowym. Dodał, że na finansowanie kanalizacji gmina korzysta z pożyczek 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, które są porównywalne z ofertą funduszu. Inicjatywa 
spotkania wynikła ze strony funduszu i miała na celu poznanie potencjalnych potrzeb gminy i możliwości 
ewentualnej współpracy i wydatkowania środków finansowych w perspektywie najbliższych 10 lat. Radny K. 
Gaweł zwrócił uwagę na zlecone projekty drogowe ZRID w gminie Zielonki, na ile są one zagrożone po 
zmienionych przepisach od stycznia br. zabraniające instalacji sieci w pasie drogowym. Wójt stwierdził, że 
nowy przepis, zabrania w pasie drogowym lokowania obcych urządzeń, więc również wodociągów, 
kanalizacji, czy gazu, którego projekt zleca Gazownia. Trudno sobie wyobrazić by przy istniejącej zabudowie 
kłaść sieci za domami. Większym problemem jest brak głównych magistrali przy aktualnej dynamice 
posadowień, obawia się, że nie będzie zapewnienia dostawy gazu. Główne magistrale, połączenia 
poszczególnych nieruchomości są sprzed 30 lat, a w ostatnim czasie nie wybudowano znaczących nowych 
sieci. Dodał, że nie wybudowano żadnej magistrali, która łączyłaby Zielonki z Bibicami, czy Węgrzcami, czyli 
miejscowości z największymi posadowieniami. Zakłada, że w trakcie projektowania na przestrzeni kilku lat 
decydenci zreflektują się i zmienią przepis. Radny K. Gaweł zwrócił uwagę, że aktualnie jeśli projektant złoży 
projekt o pozwolenie na budowę z linią gazową w pasie drogowym, to starostwo powiatowe nie wyda 
pozwolenia na budowę, tym samym uniemożliwi to gminie złożenia projektów drogowych do programu Polski 
Ład. Wójt powiedział, że ulica Brzozowa Bibicach aktualnie jest projektowana z linią gazową, nie wyobraża 
sobie wybudowania drogi bez zasilania w gaz, alternatywą jest prąd. Podsumował, że jeśli starostwo 
powiatowe będzie jednoznacznie podchodziło do tego tematu to nastąpi wyrzucenie projektu gazowego z 
pozwolenia na budowę. Przewodniczący M. Golanko zwrócił się o bieżącą informację, niewykluczone że 
rada wesprze działania poprzez wystąpienie z rezolucją podobnie jak przy problemie z pocztą. Kierownik P. 
Zięcina potwierdził zmianę przepisów, obejmującą właściwie wszystkie kategorii dróg. Jednak w stosunku do 
dróg gminnych znajduje furtkę dotycząca lokalizowania mediów w wyniku wprowadzenia tych przepisów jako 
odstępstwo od warunków technicznych, oczywiście media muszą być prowadzone w terenach zabudowy. 
Dodał, że do wyższych kategorii dróg pozostawiono zakaz lokalizacji mediów w pasie drogowym. 
Przewodniczący M. Golanko przyznał, że od miesięcy zgłaszany jest problem przez mieszkańców i 
deweloperów odnośnie przyłącza i czasu oczekiwania na gaz, aktualnie kwestia projektowania powoduje 
potężne konsekwencje dla realizacji programów m.in. Województwa Małopolskiego. Wiceprzewodniczący R. 
Krawczyk zwrócił się z pytaniem o zebranie wiejskie w Korzkwi, ilu mieszkańców wzięło udział. Wójt 
powiedział, że oprócz niego w zebraniu brało udział dwóch mieszkańców oraz przewodniczący rady M. 
Golanko. Radna M. Listoś zwróciła uwagę, że obowiązujące prawo budowlane nie działa wstecz, projekty 
złożone w poprzednim roku, które jeszcze nie uzyskały pozwolenia na budowę, nie wydają się być 
zagrożone przez wejście w życie przepisów dot. pasa drogowego Wójt podsumował, że w drogach 
powiatowych gmina w zdecydowanej większości ma wybudowaną kanalizację.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.

Przewodniczący M. Golanko przekazał komunikaty; kolejna sesja odbędzie się w dniu 24 lutego br. , udzielił 
odpowiedzi na pismo posła i senatora ws. możliwości zabrania przez nich głosu na sesji rady w I kwartale br. 
nt. projektu ustawy „Krakowskiej Metropolii” i można spodziewać się, że nastąpi to na  sesji w lutym lub 
marcu, wpłynęła skarga na Wójta, została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Radny P. 
Podleśny zwrócił uwagę na ranking programu Czyste powietrze i tendencję spadkową pozycji gminy 
Zielonki. Zasugerował działania z zakresu public relations. Podkreślił, że wielu mieszkańców nie ma 
dokładnej wiedzy o przepisach obligujących ich do końca bieżącego roku do wymiany źródła ogrzewania, 
jeśli posiadają piece klasy I i II oraz piece bezklasowe. Dla wizualizacji problemu zasugerował postawienie w 
centrum Zielonek dużego, symbolicznego zegara odliczającego upływający czas na wymianę pieca. Wójt 
powiedział, że na poziomie metropolii zostało ustalone, że do właścicieli zostanie wysłany list polecony z 
informacją o sankcjach za użytkowanie kopciucha. Akcja obejmie wszystkie gminy w ramach metropolii. 
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Poinformował, że ze zinwentaryzowanych niespełna 1200 pieców do wymiany, ponad 700 zostało już 
wymienionych. Podkreślił, że ponad 50% pieców zostało już wymienionych, a inne gminy mają znacznie 
niższe rezultaty. Zwrócił uwagę, że dalsze prace wymiany pieców utrudnia pandemia z powodu braku 
dostępu do tych nieruchomości. Jakkolwiek dane z Airly.pl nie są dla niego zadowalające, to jednak gmina 
jest w czołówce redukcji niskiej emisji do atmosfery. Dane są zdecydowanie lepsze w porównaniu do tych 
sprzed 3-4 lat. Przypomniał, że ekodoradcy są do dyspozycji mieszkańców i udzielają wszelkiej pomocy 
chętnym do wymiany pieców. Dodał, że do końca czerwca br. każdy właściciel nieruchomości musi 
wprowadzić dane o źródle ogrzewania nieruchomości. Zaznaczył, że w przypadku braku realizacji tego 
obowiązku będą drastyczne sankcje dla tych, którzy tego nie zrobią. Zastępca Wójta A. Kuźniarski zwrócił 
uwagę, że ranking powołany przez radnego P. Podleśnego obejmuje czaso - okres, w którym gmina Zielonki 
ma już zdecydowanie mniej pieców do wymiany, stąd nie zajmuje też już czołowych miejsc w rankingu. 
Radny P. Podleśny zwrócił uwagę na trend spadającej liczby wniosków mieszkańców o wymianę pieca. 
Różnymi środkami przekazu można do tego zachęcać, zaproponowane przez niego rozwiązanie nie jest 
drogie, a może dać spektakularne efekty, wizualizacja upływającego czasu unaoczni problem, przed którym 
stoją mieszkańcy. Dał za przykład samorząd Skawiny, który stawiając na rynku stary, pozaklasowy piec 
„kopciuch” miał przypominać mieszkańcom o obowiązku wymiany przestarzałych urządzeń grzewczych do 
końca 2022 roku. Stary, zużyty piec na rynku przyciągał uwagę i miał odzwierciedlenie w dużej ilości 
złożonych wniosków przez mieszkańców. Służył również do edukowania dzieci i młodzieży, jeśli chodzi o 
problematykę jakości powietrza. Radna R. Toft zwróciła uwagę, by we wszelkich przekazach i materiałach 
informować mieszkańców, iż po zakończeniu roku 2022, nakładane im mandaty nie będą jednorazowe, tylko 
sukcesywnie przy każdej kontroli pieca, dopóki ten nie zostanie wymieniony. Zwróciła uwagę, że 
mieszkaniec, który obecnie ma możliwość wymiany pieca klasy I i II oraz bezklasowego na piec gazowy z 
dofinansowaniem z programu Czyste powietrze, nie ma możliwości wyboru fotowoltaiki, czy pomp ciepła. 
Przewodniczący M. Golanko zasugerował prace na Komisji Ochrony Środowiska nad problemem ochrony 
środowiska, w przypadkach gdy nie ma szans na przyłącz gazowy. Zwrócił uwagę, że w takich przypadkach 
trudno zachęcać mieszkańców do składania wniosków o wymianę pieca na gazowy, jeśli nie ma możliwości 
technicznych. Podniósł, że to zmienia całkowicie sposób patrzenia na zagadnienie i ma diametralny wpływ 
na wykonanie uchwał antysmogowych dla Małopolski. Biorąc pod uwagę stare domy i konieczność wymiany 
pieca widzi trudności w montażu pomp ciepła. Podkreślił, że dużym problemem jest brak gazu jako źródła 
ogrzewania. Na koniec odniósł się do propozycji zamontowania alarmującego zegara, że zanim nastąpi jego 
wykonanie sugeruje sprawdzenie, czy w uchwale antysmogowej nie nastąpi przesunięcie dat wykonania 
uchwały. Wójt powiedział, że informacja o konieczności wymiany piecy została umieszczona w gazecie 
Wiadomości Lokalne, która trafiła do każdego domu. Rozważał postawienie dużej tablicy informacyjnej. 
Przyznał, że gmina boryka się teraz z coraz trudniejszymi sytuacjami osób, gdzie nawet jeśli oferuje się w 
ramach pomocy społecznej środki celowe praktycznie na całą wymianę, to właściciel nadal ma problem z 
podjęciem decyzji. Niestety nie ma przymusowej wymiany pieca. Radny P. Podleśny zwrócił uwagę na 
rozwiązanie jakim jest PGE, nieznacznie droższe niż gaz, ale którego dużą zaletą jest możliwość ustalenia 
ceny stałej na okres 3 lat. Zasugerował również wypracowanie innych możliwości, które obejmą swoją ofertą 
piece na paliwa stałe. Zwrócił uwagę, że jeśli ktoś wymieni stary piec na piec na paliwo stałe ale już klasy V, 
to też powinno to zostać docenione, ponieważ jest to zupełnie inna klasa, niż kopciuch i taki program 
pozwoliłby uzupełnić ofertę, którą całkowicie pomija program Czyste powietrze. Radny T. Łysek przedłożył 
wnioski: 1) w zakresie potoku Bibiczanka dokonanie nasadzeń drzew wzdłuż potoku przez wykonawcę 
autostrady w miejsce wyciętych kilkuset innych na potrzeby budowy i sfinansowanie siatki zabezpieczającej 
drzewa przed inwazją bobrów, które na skutek zmian w udrzewieniu zmieniły miejsce żerowania i zniszczyły 
kilkudziesięcioletnie drzewa na wysokości ul. Spacerowej 2) instalacja lampy przy Szkole Podstawowej w 
Bibicach na odcinku od ul. T. Kościuszki do E-7 na tzw. „bypassie” objazdowym 3) umożliwienie w placówce 
GOPS kontaktu ze specjalistą osobom starszym w pomocy przy złożeniu wniosku osłonowego, oczywiście 
na tyle, na ile jest to możliwe w dobie pandemii 4) wypracowanie konsensusu pomiędzy właścicielami pól i 
właścicielami psów, by zwierzęta te mogły spacerować po terenie publicznym, ale by nie wchodziły na tereny 
prywatne i niszczyły uprawy 5) umieszczenie w kolejnej edycji o dofinansowanie w ramach programu Polski 
Ład inwestycji drogowej ul. Leśna/Zagaje w Bibicach i potraktowanie jej jako priorytetowej. Argumentując, iż 
na długości 460 m. zamieszkuje 1000 osób rodzin z małymi dziećmi. Inwestycja wnioskowana wielokrotnie o 
jej realizację do budżetu sołeckiego, budżetu gminy i polskiego ładu. Wójt powiedział, że miejscem na 
składanie wniosków jest posiedzenie komisji. W zakresie wniosków o dodatki osłonowe są one umieszczone 
na stronie internetowej GOPS i jednostka ta obsługuje mieszkańców, po wcześniejszym umówieniu. 
Dyrektor M. Rajska potwierdziła, że każdy zgłaszający się mieszkaniec zostanie obsłużony, niezależnie czy 
umawiał się wcześniej. Pracownicy również telefonicznie instruują jak należy wniosek wypełnić. Jest 
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dostępna również ulotka ministerialna, jak należy wypełnić wniosek, GOPS przyjmuje bezpośrednio 
mieszkańców. Odnośnie inwestycji drogowych, Wójt powiedział, że ma wiele wątpliwości co do ustalenia 
priorytetu tych inwestycji, praktycznie w każdej miejscowości znajdują się drogi do realizacji. Jeśli chodzi o 
ulice Leśną i Zagaje cały czas trwa budowa domów w tym rejonie. Radna R. Kosno nawiązała do 
wspomnianej wcześniej interwencji policji wśród mieszkańców szeregówek na zbyt głośno działające pompy 
ciepła, uniemożliwiające normalne funkcjonowanie sąsiadom. Zastanawiała się, na ile można by zapobiec 
takim nieporozumieniom międzysąsiedzkim i przestrzec mieszkańców, które rodzaje pomp ciepła nie są na 
tyle dobrej jakości, że przenoszą drgania. Jak również przestrzec przed firmami źle montującymi te 
urządzenia. Zwróciła się o przygotowanie przez ekodoradców informacji dla komisji i mieszkańców, które 
parametry decydują o tym, że pompy są cichsze. Co ważne, zwłaszcza jeśli nie ma dostępu do gazu, może 
więcej osób się zdecyduje na pompy. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że pompy ciepła są przyjętym 
ekologicznym źródłem ciepła. Gmina realizowała pojedyncze przypadki montażu tych pomp, natomiast nie 
można sugerować wyboru produktu, czy firm ich montujących. Wójt dodał, że nie posiada informacji nt. 
prywatnych inwestycji, stąd nie jest w stanie zestawienia przygotować, jedynie ile pomp ciepła w ramach 
inwestycji które gmina realizowała w ramach odnawialnych źródeł energii, ale to są pojedyncze liczby. 
Natomiast nie można sugerować wyboru zakupu i narażać się na ewentualne procesy o wyróżnianiu firm. 
Następnie wójt uzupełnił wypowiedź odnośnie wolno biegających psów, mianowicie przepisy stanowią, że 
pies ma być prowadzony przez właściciela na smyczy, nie może biegać po polach, czy poza terenem 
zabudowanym. Właściciele mają obowiązek sprzątania po swoich zwierzętach, a puszczenie psa wolno 
podlega mandatowi. Radny K. Krzyworzeka zwrócił się z pytaniem do przewodniczącej Komisji Planowania, 
czy radni mieliby możliwość otrzymywania wcześniej materiałów z planami miejscowymi, niż przed samym 
posiedzeniem by się można było z nimi zapoznać. Następnie radny wyraził podziękowania i gratulacje za 
organizację w zakresie odśnieżania i solenia dróg, interwencja służb jest szybka na gminnych drogach. 
Dodał, że w przeciwieństwie do dróg powiatowych mieszkańcy bardzo narzekają, że powiat nie opiekuje się 
nimi właściwie. Podał przykład ze stycznia br. gdzie piaskarki gminne jechały do swoich miejsc 
wyznaczonych przejeżdżając przez drogi powiatowe, kompletnie niezabezpieczone przed ślizganiem na 
odcinku ul. ks. Zięby/Kasztanowa/Galicyjska, co spowodowało paraliż komunikacyjny i sytuacja powtarzała 
się kilkukrotnie. Radny zwrócił się z pytaniem, czy gmina może sama przejąć zadanie od powiatu, gdy ten 
nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, po czym egzekwować zwrot kosztów. Podsumował, że drogi 
powiatowe nie są dobrą wizytówka dla gminy. Wójt powiedział, że gmina nie przejmuje zimowego 
utrzymania, ponieważ nie pokrywa kosztów utrzymania. Mieszkańcy nie rozróżniają zarządców dróg, 
rzeczywiście częściej obserwują, że gminne są właściwie utrzymywane. Gminę kosztuje prawie milion 
złotych zimowe utrzymanie dróg. Wójt powiedział, że opracowane plany miejscowe również dostaje przed 
posiedzeniem komisji, podkreślił, że jest to duża praca w zakresie grafiki, na komisji analizowane są wnioski, 
czy uwagi złożone przez mieszkańców do planów i strategiczne zagadnienia. Radny K. Krzyworzeka 
zasugerował wystąpienie do powiatu z zastrzeżeniami że nie dopełniają swoich obowiązków. Zwrócił uwagę, 
żeby ewentualnie rozważyć skargę na brak działania i zadanie realizować samodzielnie. Radna M. Żylska 
zwróciła się z pytaniem w sprawie planu złożenia projektów inwestycji drogowych do programu Polski Ład, 
jakimi argumentami kierował się Pan Wójt ustalając kolejność tych zadań. W opinii radnej ustanowienie 
inwestycji Garliczka/Owczary na końcu listy, nie daje szans na jej realizację. Przypomniała, że są to tereny 
zalewowe, gdzie realizacja tej inwestycji znacząco rozwiązałaby problem nękający regularnie mieszkańców. 
Dodała, że ta droga jest tranzytową dla wielu miejscowości. Wójt zwrócił uwagę, że nie jest jeszcze 
rozstrzygnięte jakie wnioski będą składane, czy będą to np. trzy mniejsze wnioski, czy jak w poprzednim 
naborze o wartości do 5 mln, do 20 mln i powyżej 20 mln zł. Dodatkowo nie ma jeszcze oszacowanych 
wartości robót inwestycyjnych na tych zadaniach, o których były dyskusje. Nie ma jeszcze kosztorysów, 
przedmiarów, drogowcy nieustannie nad tym pracują. Przewodniczący M. Golanko podkreślił, że Polski Ład 
nie jest jedynym programem z dofinansowaniem do dróg, w najbliższym czasie należy pracować na wieloma 
projektami, ponieważ pojawią się kolejne nabory i gmina musi mieć z czym wystartować. Temat jest aktualny 
dla większości inwestycji, natomiast jednym z parametrów, który będzie możliwy do zgłoszenia projektu to 
będzie dokumentacja, na podstawie której zostanie przygotowany przetarg i która uzyska pozwolenie na 
budowę, bo jak wiemy są problemy z uzyskaniem pozwoleń. Radna M. Listoś zapytała, czy ulica B1 w 
Węgrzcach zostanie zamknięta, czy były jakieś dodatkowe spotkania w tym zakresie. Wójt powiedział, że nie 
ma wiedzy w tym zakresie, następuje zmiana na stanowisku dyrektora Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego, 
pan Jacek Gryga zapoznaje się z zakresem prac, w tym temacie z nim nie rozmawiał. Jakkolwiek nie 
dopuszcza do zamknięcia tej drogi na dłuższy okres czasu, zwłaszcza w okresie szkolnym, ponieważ gmina 
ponosi koszty zorganizowania objazdu transportu publicznego i są to kwoty rzędu kilkudziesięciu tysięcy 
złotych. W przypadku zamknięcia ulicy B1 dojazd uczniów z Bosutowa, Bolenia i Dziekanowic musi się 
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odbywać przez Kraków. Kierownik Referatu Organizacyjno-Prawnego R. Krawczyk uzupełnił wypowiedź w 
zakresie wydatków ponoszonych na pocztę, mianowicie gmina w roku 2021 na przesyłki listowe 
wydatkowała kwotę 333 111,80 zł. Radny P. Podleśny zapytał o informację, ile dzieci jest objętych 
ustawowym dokarmianiem dzieci. Dyrektor GOPS M. Rajska powiedziała, że przedłoży pisemną informację, 
ponieważ po feriach spłynęły nowe zgłoszenia i poda kompleksową już informację w podziale na 
poszczególne placówki oświatowe.

Ad 8. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział w 
posiedzeniu i zamknął XXXV sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym protokół 
zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Beata Przybycień Mirosław Golanko

Wykaz załączników:

1. nr 1 lista obecności radnych;

2. nr 2 lista obecności sołtysów;

3. nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4. nr 4 lista obecności gości;

5. nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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